
Otvoritev skupnega računskega centra SOZD Kemija
V naši občini posluje članica SOZD Kemija Ilirija-

Vedrog, ki zaposluje 900 delavcev. Kljub zaostrenim
razmeram s svojimi rezultati stremijo za boljše gospodar-
jenje in k ambicioznejšim ciljem. Da je res lako, so
dokazali z vlaganji in tekočimi rezultati, eden teh pa je
tudi skupni račuoski center na nivoju SOZD Kemija
Dirija-Vedrog - je največji sovlagatelj, sam center in
računalniški sistem IBM 4341 pa je lociran v njihovih
prostorifa na Tržaški cesti. Slovesna otvoritev je bila 8.
maja, lc-te pa se je udeležil tndi dr. Boris Frlec, podpred-
sednik IS Skupščine SRS.

Kaj pomeni ta pridobitev za Ilirijo-Vedrog? O tem smo
se pogovarjali z Borisom Mohorovičem, pomočnikom
direklorja za področje informatike v Iliriji-Vedrog. V
Iliriji-Vedrog so že nekaj časa čutili potrebo po prenovi
računalniškega sistema. V preteklosti so pogosto ugotav-
ljali, da nastopajo informacijske vrzeli, ki neposredno
vplivajo na samo poslovanje, starejši računalnik pa tudi
ni več zmogel sproti in tekoče pokrivati njihovih potreb.
Bistveno obeležje, ki ga vidijo so v Iliriji-Vedrog videli
tudi vlogo in mesto informatike. Povezanost in medse-

bojno odvisnost upravljalnega in informacijskega sistema .
vidijo v ustrezni organiziranosti za doseganje učinkov po
delih poslovnega procesa. •

Zavedajo se tega, da je računalnik učinkovit le tedaj,
če je učinkovita organizacijska struktura in njena sposob-
nost, da ga izkoristi. Poudarjena vloga informacijskega
sistema sloni predvsem na potrebah proizvodnje in pro-
daje, saj vidijo, da je z uporabo sodobnejše računalniške
tehnologije možno povečati njihove učinke. Veliko dela
vidijo ravno na področju masovnega usposabljanja delav-
cev in izobraževanja za uporabo informacijskc tehnologi-
je in širšo informatizacijo poslovnega sistema.

Potreba po nadomestitvi računalniškega sistema v Iliri-
ji-Vedrog je sovpadala s stremljenjem vodstva SOZD
Kemija, da združi interese informatike na najvišjem nivo-
ju. Posledice racionalizacije so dokazljive, vendar se
istočasno odpira večja organizacijska zahtevnost.

Motivacija za sovlaganja v skupni računski center je bil
predvsem v racionaiizaciji slroškov, glavni poudarek pa
posvečajo predvsem kadrom, saj so v kadrovsko politiko
vložili največ in od nje tudi največ pričakujejo.
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